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حضور شهردار رشت در صحن علنی 
شورای اسلامی

ارائه گزارش از آخرین وضعیت 
اجرای پروژه لندفیل سراوان، تفکیک 

زباله از مبدأ و پروژه های عمرانی

علنی  در صحن  رشت  رحیم شوقی شهردار 
در  رشت  شهردار  شد.  حاضر  اسلامی  شورای 
اجرای  آخرین وضعیت  از  گزارشی  این جلسه 
پروژه بهسازی لندفیل سراوان، تفکیک زباله از 
مبدأ، پارک ۴۵۰ هکتاری لاکان، گزارشی در مورد 
مباحث عمرانی و روند اجرای پروژه ها در مناطق 
مختلف سطح شهر ارائه داد. لازم به ذکر است 
در این جلسه رئیس و اعضای شورای اسلامی 
شهر رشت از سید حسین رضویان و سید شمس 
شفیعی دو عضو شورا اسلامی به مناسبت عید 

غدیر خم تقدیر با عمل آوردند.

نشست مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه گلستان با 
شرکتهای موزع گاز مایع برگزار شد

در نشست مشترک مدیر شرکت ملی پخش 
با شرکتهای  فراورده های نفتی منطقه گلستان 
موزع گاز مایع، سید محمد حسینی از عملکرد 
آنها برای توزیع مناسب گاز مایع در زمستان سال 
گزارش  کرد.به  قدردانی  امسال  بهار  و  گذشته 
فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  عمومی  روابط 
این  از  هدف  حسینی  گلستان،  منطقه  نفتی 
نشست را پایش و ارزیابی وضعیت فعلی ارائه 
استان  شریف  شهروندان  و  مردم  به  خدمات 
بیان کرد و افزود: شرکت های توزیع کننده گاز 
 مایع موظف هستند توزیع سیلندرهای گاز مایع 
را به مصرف کنندگان واقعی )خانگی، صنفی و 
خودرویی( از طریق ثبت نام در سامانه سدف 
با  و   )EWTEJARATASAN.NIOPDC.IR(
استفاده از پایانه های پرداخت الکترونیک به انجام 
رسانند.وی با اشاره به توزیع 82 درصدی گاز مایع 
استان از طریق تراکنش الکترونیکی تصریح کرد: 
پخش منطقه گلستان تأمین گاز  مایع مناطق فاقد  
گاز و سخت گذر روستاها را از اولویت های خود 
فراورده های  پخش  ملی  شرکت  داند.مدیر  می 
نفتی منطقه گلستان همچنین بر رعایت اصول 
توزیع  شرکت های  سوی  از  ایمنی  و  حرفه ای 
گاز مایع از جمله رعایت استانداردها، ممانعت 
کردن  کالیبره  غیر مجاز،  کپسول های  شارژ  از 
مستمر دستگاه های سیلندر پر کنی و تعویض 
شیر و سیلندرهای معیوب تاکید کرد.در ادامه نیز 
نمایندگان و مسئولین شرکتهای گاز مایع با بیان 

مشکلات و چالشهای موجود پرداختند.

تشریح عملکرد مخابرات شهرستان 
گنبد در سه ماهه اول سال 1402

اهم  گنبد  شهرستان  مخابرات  اداره  رئیس 
سال  اول  ماهه  سه  در  شده  انجام  اقدامات 
روابط  اداره  گزارش  .به  کرد  تشریح  را   1۴۰2
مهندس   ، گلستان  منطقه  مخابرات  عمومی 
حیدر خسروی در گفتگویی  اهم اقدامات انجام 
شده توسط مخابرات شهرستان گنبد را تشریح 
و برنامه های در دست اقدام را اعلام کرد .وی 
طرح توسعه فیبرنوری در سطح شهرستان گنبد 
را از مهمترین برنامه های در دست اقدام عنوان 
و گفت : با توجه بر طرح های ابلاغی از سوی 
است  انجام  حال  در  توسعه   ، مخابرات  ستاد 
و پیشرفت آن مناسب می باشد . رئیس اداره 
مخابرات شهرستان گنبد اقدامات انجام شده در 
جهت توسعه ارتباطات همراه اول را نیز برجسته 
اگری  سایت  فناوری  ارتقا   : گفت  و  دانست 
بوغاز،آبادان تپه،کوچک خرطوم،علیزاده،تامین 
اجتماعی،پارک شهرداری،جهاد  ، فیبر رسانی 
به سایت های همراه اول ، تاسیس و راه اندازی 
سایت جدید مزرعه نورجان ، چای قوشان بزرگ 
و  سایت  جابجایی  همچنین  پشمک  قزلجه  و 
تعویض دکل را از جمله این اقدامات وهدف از 
انجام این طرح ها را افزایش کیفیت ارتباطات 

سیار در سطح شهرستان دانست .

به همت شرکت نفت و گاز مسجدسلیمان 
و با هزینه ای بالغ بر 152 میلیارد ریال؛

بهسازی و مرمت مصلی نماز جمعه 
شهرستان مسجدسلیمان در حال 

انجام است

عملیات مرمت و بهسازی مصلی نماز جمعه 
مدیریت  همت  به  مسجدسلیمان  شهرستان 
مهندسی و ساختمان شرکت بهره برداری نفت 
و گاز مسجدسلیمان و با برآورد هزینه ای بالغ 
بر 1۵2 میلیارد ریال در حال انجام است. این 
اقدام با درخواست دفتر امام جمعه و موافقت 
مهندس علیرضا هیهاوند مدیرعامل شرکت بهره 
برداری نفت و گاز مسجدسلیمان و در راستای 
عمل به مسئولیت های اجتماعی صنعت نفت 
توسط مدیریت مهندسی و ساختمان در حال 
انجام است. در این اقدام سقف کاذب مصلی 
به  به مساحت 3۴۰۰ مترمربع که  نماز جمعه 
علل مختلف، نا ایمن و دچار فرسایش و ریزش 
سازی،  ایمن  از  پس  و  آوری  جمع  بود  گشته 
مطلوب  کیفیت  با  فلزی  جدید  کاذب  سقف 
در حال اجرا می باشد . در ادامه این خدمت 
شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان که 
در راستای عمل به مسئولیت های اجتماعی و 
گسترش فرهنگ نمازخوانی صورت می گیرد، در 
بخش اداری به متراژ ۴۰۰ مترمربع و فرهنگی نیز 
به متراژ ۴۰۰ مترمربع در مجموع 8۰۰ مترمربع با 
استفاده از سازه سبک در فضای داخلی مصلی 
طراحی و در حال اجرا می باشد . ضمن آنکه 
مذهبی  مجتمع  این  سرمایشی  سیستم  انجام 
گاز  و  نفت  برداری  بهره  برنامه شرکت  در  نیز 
است  ذکر  به  لازم  دارد.  قرار  مسجدسلیمان 
شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان 
با هدف افزایش خدمات ارایه شده توسط دولت 
رضایت  افزایش سطح  و  به شهروندان  محترم 
مندی عمومی از دولت در سال 1۴۰1 در قالب 
ریال در  ریالی 283 میلیارد  با معادل  خدمات 
حوزه مسئولیت های اجتماعی هزینه غیرمستقیم 
در  خدمات  این  ارایه   . است  نموده  صرف 
حالیست که این شرکت عوارض قانونی خویش 
بابت ارزش افزوده،آلایندگی، عملکرد،نوسازی و 
ماشین آلات را بصورت منظم و مدون به مبادی 

مربوطه پرداخت می نماید .

بازدید عضو کمیسیون انرژی 
مجلس از مدیریت راهبری شبکه 

برق خوزستان

عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
از مدیریت راهبری شبکه برق خوزستان بازدید 
و  تهران  نماینده  نیاسر  شریعتی  مالک  کرد. 
عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
و هیئت همراه، از مدیریت راهبری شبکه برق 
خوزستان در اهواز بازدید و وضعیت شبکه برق 
استان را پیگیری و بررسی کردند. این بازدید با 
توجه به نقش و جایگاهی که مدیریت راهبری 
شبکه در کنترل، پایش و راهبری شبکه برق بر 
عهده دارد انجام گرفته و وضعیت تولید و مصرف 
برق خوزستان که یکی از مهم ترین شبکه های 
برق کشور است، به صورت آنلاین مورد آنالیز 
دشت بزرگ  محمود  گرفت.  قرار  بررسی  و 
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز 
برق  شبکه  وضعیت  از  گزارشی  بازید  این  در 
خوزستان، تامین برق صنایع و مدیریت مصرف 
آنها و پروژه هایی که برای ارتقای شبکه برق نیاز 
به تامین اعتبار و نقدینگی دارند، ارائه کرد. با 
عمومی  روابط  مصرف،  پیک  شروع  به  توجه 
مشترکین  از  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
درخواست می کند که برای حفظ پایداری شبکه، 
کردن  خاموش  برق،  مصرف  الگوی  رعایت  با 
کولرهای اضافی، استفاده از روشنایی طبیعی در 
روز و عدم استفاده از لوازم پر مصرف در ساعت 
پیک مصرف )11 تا 1۷ و 18 تا 22( صنعت برق را 

در خدمت رسانی مستمر همراهی نمایند.

مریم قهرمانی صارم در یکصد و هفدهمین جلسه 
رسمی شورای اسلامی شهر کرج که با حضور معاونت 
اجتماعی و پیشگیری از جرم دادگستری استان البرز 
برگزار شد، اظهارداشت: عوامل آسیب های اجتماعی 
در جامعه و تاثیرات منفی آن بر کیفیت زندگی افراد 
جامعه،مدیریت شهری و سایر دستگاه های ذیربط را 
می طلبد به مداخله اجتماعی تا وضع موجود جامعه 

را اصلاح کند و مشکلات را کاهش دهد .
شهر  شورای  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس 
فرهنگی  مجموعه  ذاتی  وظیفه  اساسا  افزود:  کرج 
شهرداری،ارتقا سطح كیفی فرهنگ شهروندی در 
تمامی حوزه هاست كه متاسفانه نه در این دوره 
كه اساسا هرگز شاهد اقداماتی ملموس،هدفمند و 
اجرای درست و قاعده مند آن نبوده و نیستیم و كمتر 
در این خصوص مسئولان دوایر فرهنگی مورد مطالبه 
گری واقع میشوند. قهرمانی همکاری تمام نهادها و 
ارگان های مربوطه از جمله نیروی انتظامی،مدیریت 
کاهش  جهت  در  را  پرورش   و  آموزش  و  شهری 
اذعان کرد:  و  اجتماعی موثر دانست  آسیب های 
نهادهای حمایتی با تقسیم کار مشخص می توانند 

در کاهش آسیب های اجتماعی موثر باشند .
عضو شورای اسلامی شهر کرج به جامعه بزرگ 
بیان کرد:  و  اشاره  این کلانشهر  در  آموزان  دانش 
مدیریت شهری جذابیتی برای برنامه های فرهنگی 
با  تا  طلبد  می  لذا  نکرده  ایجاد  آموز  دانش  قشر 
مشارکت مدنی و مخاطب شناسی طرح ها و  برنامه 
های موضوعی و فرهنگی به اقشار جامعه بخصوص 
دانش آموزان تزریق شود. رئیس کمیسیون برنامه و 
بودجه شورای شهر کرج افزود: یك ظرفیت عظیمی 
وجود دارد به نام مدارس و دانش آموزان حاضر در 
آن چرا از این ظرفیت تا كنون آنگونه كه شایسته 
است و ایجاد جذابیت و مخاطب سازی كند اقدامی 
افزایش  چاشنی  با  شهروندی  آموزشهای  حوزه  در 
آسیب  از  پیشگیری  مدنی،آموزش  های  مشاركت 

های مبتلابه اجتماعی انجام نشده است.
قهرمانی گفت: امروز فضای مجازی جای هر رسانه 
ای را برای دانش آموز در هر رده سنی برای خانواده 
مادر و پدر پر كرده است و این تهدید كه خوراكی بی 

قید  و شرط به مخاطب میدهد به اعتقاد من یك 
تیغ دو لبه ست كه میتواند هم زمینه ساز افزایش و 
ایجاد هر آسیبی به فرد و جامعه باشد و هم میتواند 

كاربردی درمانگر و پیشگیرانه داشته باشد.
وی یادآور شد: اینكه به نحوی یك برنامه كاربردی 
و تولید محور اما با ظرفیت جذب و به قولی امروزی و 
جذاب در این خصوص داشته باشیم موضوعی است 
از تخصص و تجارب آقای دكتر  با بهره گیری  كه 

نجف نیا كه خودشان اهل تالیف و تولید هستند 
امروز بسیار ضروری ست ، اما اینکه این اقدام هم 

به صورت شماتیک انجام بگیرد اثر بخش نیست.
قهرمانی تصریح کرد: باید کاری که انجام میشود 
باشد یک  و قصه داشته  روایت  آن یک  در درون 
فرایند تعریف شده و قابلیت خروجی گرفتن میزان 
اثربخشی داشته باشد برای اینکار هر میزان هزینه 
شود به شرط ایجاد تغییر به شرط آموزش مستتر و 

جذب کننده واقعا یک سرمایه گذاری ست تا جامعه 
ای سالم تر فرزندانی با نشاط تر و معتقد تر داشته 
باشیم. رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر 
با  افزود: برگزاری جشن های ملی و مذهبی  کرج 
نگاهی فراتر از پر کردن اوقات فراغت، همه از جمله 
اقداماتی است که بر عهده متولیان مدیریت شهری 
قرار داشته و اجرای صحیح آن می تواند نقش موثری 

در کاهش جرم ایفاء نماید.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج تاکید کرد

وندی  وم اختصاص فرهنگسرای تخصصی برای آموزش فرهنگ شهر لز
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج گفت: در راستای کاهش آسیب های اجتماعی، مدیریت شهری یکی از فرهنگسراها را 

به طور تخصصی برای آموزش های فرهنگ شهروندی و پیشگیری از آسیب های اجتماعی اختصاص دهد.
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مدیرکل تامین اجتماعی استان البرزتشریح کرد  
شرایط استمرار پرداخت مستمری به همسران و دختران بازمانده بیمه شده 

مدیرکل تامین اجتماعی البرز گفت: همسران و دختران بازمانده بیمه شدگان و مستمری بگیران متوفی، برای برقراری مستمری 
بازماندگان و نیز تأیید دوره ای استمرار شرایط دریافت مستمری از حیث اشتغال و ازدواج، نیازی به مراجعه حضوری به شعب 
تأمین اجتماعی ندارند و صددرصد اقدامات مرتبط با این موضوع، در قالب خدمات غیرحضوری ارائه می شود. به گزارش 
روابط عمومی اداره کل تامین اجتماعی استان البرز، داود سعدزاده در گفتگویی با اعلام این خبر گفت: با توسعه خدمات 
غیرحضوری و الکترونیکی سازمان تأمین اجتماعی، همه مراحل درخواست برقراری مستمری بازماندگان و احراز شرایط دریافت 
این مستمری به صورت غیرحضوری و از طریق سامانه خدمات غیرحضوری تأمین اجتماعی به نشانی es.tamin.ir قابل انجام 
است. وی افزود: بازماندگان بیمه شدگان و مستمری بگیران متوفی، برای دریافت مستمری بازماندگان، باید به سامانه خدمات 
غیرحضوری این سازمان مراجعه و در این سامانه ثبت نام کنند. وی با اشاره به اینکه همسران بیمه شدگان و مستمری بگیران 
متوفی بعد از ثبت درخواست خود، دیگر نیازی به مراجعه حضوری به شعب تأمین اجتماعی ندارند و مستمری آنان به صورت 
ماهانه پرداخت خواهد شد، گفت: دختران بازمانده با لحاظ شرایط مقرر در قانون تأمین اجتماعی از مستمری تأمین اجتماعی برخوردار 
می شوند و به منظور استمرار پرداخت مستمری، سالیانه باید به جای مراجعه حضوری به شعب برای بررسی استمرار شرایط دریافت مستمری که درگذشته 
مرسوم بود، فرم تعهدنامه فرزندان اناث را در سامانه خدمات غیرحضوری تأمین اجتماعی تکمیل کنند. سعدزاده با اعلام اینکه دختران بازمانده در صورت نداشتن 
شغل و شوهر می توانند مستمری والدین متوفی را دریافت کنند، افزود: لازم است این گروه از مستمری بگیران )دختران بازمانده( سالیانه به بخش مربوط به 
مستمری بگیران در سامانه خدمات غیرحضوری تامین اجتماعی مراجعه و فرم تعهدنامه فرزندان اناث را تکمیل و مشخصات و نشانی خود را در این فرم قید 
کنند و متعهد شوند که به سبب نداشتن همسر و شغل شرایط دریافت مستمری را دارند تا پرداخت مستمری آنها ادامه داشته باشد. وی تصریح کرد: سازمان 
تأمین اجتماعی اطلاعات ازدواج و طلاق مستمری بگیران را از سازمان ثبت احوال دریافت می کند  لذا شعب تأمین اجتماعی به صورت منظم و ماهانه، لیست 
فرزندان اناث بازمانده را به منظور پرداخت مستمری و از حیث استمرار شرایط دریافت مستمری، بررسی و کنترل می کنند. همچنین از سال گذشته، به این گروه 
از مستمری بگیران گرامی در موعد مقرر جهت تکمیل مجدد فرم تعهدنامه، پیامکی از سوی سازمان تأمین اجتماعی ارسال و از آنان خواسته می شود برای تکمیل 
تعهدنامه به سامانه خدمات غیرحضوری مراجعه کنند.سعدزاده در پایان گفت: "تنها در صورتی که فرزند اناث بازمانده، سالیانه در سامانه خدمات غیرحضوری 
تأمین اجتماعی، تعهدنامه مربوطه را تکمیل نکند یا به شعب برای ارائه مدارک و مستندات لازم برای احراز استمرار شرایط دریافت مستمری مراجعه نکند، شعب 

بنا به ضرورت، پرداخت مستمری را به صورت موقت تعلیق می کنند تا وضعیت این مستمری بگیران مشخص شود.

یزد- صادقی مقدم- شهردار شهر میراث جهانی یزد با بیان اینکه 
ظرفیت های زیادی در حوزه همکاری با گیومری و یاسبرین وجود 
دارد، گفت: تفاهم نامه های خواهرخواندگی یزد تقویت و عملیاتی 
می شود. به گزارش خبرنگار ما - ابوالقاسم محی الدینی در دیدار 
هیئت های اعزامی یاسپرین مجارستان و گیومری ارمنستان به شهر 
میراث جهانی یزد، اظهار داشت: یزد و یاسبرین بیش از دو دهه 
است که با یکدیگر خواهرخوانده هستند و از اینکه این پیمان منعقد 

شده و ادامه پیدا کرده خوشحال هستیم.
شهردار شهر میراث جهانی یزد ادامه داد: همچنین از اینکه شهر 
گیومری هم از سال 2۰2۰ به شهرهای خواهرخوانده یزد اضافه شده 

خوشحال هستیم و این موضوع را به فال نیک می گیریم.
وی با اشاره به میهمان نوازی مردم ایران و یزد, گفت: همه ما 
شهروندان یاسبرین و گیومری را همانند شهروندان خودمان ارج 

می نهیم و به آنها احترام قائل هستیم.
یزد  از  گذشته  دهه  دو  طول  در  کرد:  خاطرنشان  محی الدینی 
هیئت های متعددی اقدام به بازدید از این دو شهر کرده و تصمیم ها 

و پیمان هایی هم منعقد شده است.
شهردار شهر میراث جهانی یزد با بیان اینکه در فراگیری بیماری 
متوقف  چندسال  طول  در  برنامه ها  و  مراودات  از  خیلی  کرونا، 
شد گفت: شهرداری یزد از چندسال گذشته تصمیم گرفته که به 
صورت جدی تفاهم های خواهرخواندگی و پیوندهای ایجاد شده 
این مراسم صورت  تقویت کند. وی گفت: دعوتی هم که در  را 
پذیرفت به همین دلیل انجام گرفته تا بتوانیم زمینه تقویت تفاهم 

خواهرخواندگی یزد را فراهم کنیم.
محی الدینی خاطرنشان کرد: همچنین در آبان ماه امسال نشست 
و همایشی با حضور تمام خواهرخوانده های شهر میراث جهانی یزد 
برگزار می شود و یزد میزبان هیئت های اعزامی این شهرها است. وی 
با بیان اینکه شهر یزد یک شهر ۶۰۰ هزار نفری است که در جمع 
کلانشهرهای ایران قرار گرفته، تصریح کرد: امیدواریم که هیئت های 

مجارستانی و ارمنستانی سفر خوبی را در یزد تجربه کنند.
ها  فرصت  یزد  اینکه  بیان  با  یزد  جهانی  میراث  شهر  شهردار 
ما  کرد:  عنوان  دارد،  سرمایه گذاری  برای  زیادی  های  ظرفیت  و 
موضوعات و فرصت های زیادی را در کشور مجارستان و از طریق 
خواهرخوانده خودمان شهر یاسبرین مشاهده کردیم که می خواهیم 

در ارتباط با آن صحبت کنیم.
وی یکی از فرصت های خوب موجود در مجارستان را دانشگاه های 
این کشور به ویژه در حوزه پزشکی دانست و افزود: این آمادگی 

وجود دارد که در حوزه همکاری های علمی با این دانشگاه ها از طریق 
دانشگاه یزد اقدامات خوبی انجام شود.

مباحث  خصوص  در  همچنین  کرد:  خاطرنشان  محی  الدینی 
صنعتی و نرم افزاری فرصت هایی در کشور مجارستان وجود دارد که 
ما می توانیم با استعدادهایی که در ایران و یزد وجود دارد، تفاهم و 

همکاری هایی با مجارستان و یاسبرین داشته باشیم.
شهردار شهر میراث جهانی یزد افزود: در خصوص شهرداری هم 
با توجه به نیازهایی که در زمینه ماشین آلات و تجهیزات وجود دارد 

می توانیم تفاهم ها و همکاری هایی با یکدیگر داشته باشیم.
پسماندهای  حوزه  در  مجارستان  همچنین  گفت:  محی الدینی 
ساختمانی هم اقدامات خوبی داشته که ما می توانیم در این زمینه 

هم همکاری های خوبی داشته باشیم.
وی ادامه داد: در ایران و شهر یزد هم فرصت های دانشگاهی و 
فرصت های صنعتی از جمله کاشی و سرامیک، نساجی و صنایع 
دستی وجود دارد که ما می توانیم در این حوزه ها هم همکاری های 

خوبی داشته باشیم.
شهردار شهر میراث جهانی یزد افزود: امیدوارم پایان این سفر 
فرصت خوبی باشد که بتواند منافعات مشترک هر دو شهر را فراهم 
کند، عنوان کرد: در دیدارهایی که امروز و فردا هماهنگ شده، 
نمایندگانی از شهرداری و شورای اسلامی شهر هیئت های اعزامی 
را همراهی  می کنند و امیدواریم تفاهمات خوبی در این حوزه انجام 
شود. محی الدینی ادامه داد: تمامی تفاهم هایی که در این حوزه 
انجام می شود را پیگیری می کنیم که بتوانیم تا به نتیجه عملیاتی از 

تمامی تفاهم هایی که انجام می شود داشته باشیم.

تفاهم نامه های خواهرخواندگی یزد عملیاتی می شود

تبریز - فلاح: استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به نقش مالیات در توسعه 
اقتصادی کشور، گفت: مالیات سالم ترین، مطمئن ترین و پایدارترین منبع 

اداره کشور است که جایگزین درآمدهای نفتی و دیگر درآمدهاست. 
عابدین خرمّ در  دیدار با مدیران اداره کل امور مالیاتی استان آذربایجان 
شرقی به مناسبت هفته فرهنگ مالیاتی، گفت: در تمام نقاط دنیا اداره 
اقتصاد داخلی، متکی بر درآمدهای مالیاتی است که منبعی پایدار است. 
وی با اشاره به این که سیاست گذاری مالیاتی دولت، کم کردن فاصله 
طبقاتی در وصول مالیات است، تاکید کرد: این سیاست نیازمند تدوین 
قوانین مناسب است تا نقش اعمال سلیقه در وصول مالیات به حداقل برسد. 
استاندار آذربایجان شرقی تصریح کرد: اولین، مهم ترین و بدیهی ترین مسئله ای 
که در مالیات مهم است این است که دستگاه مالیاتی بدون تبعیض و سلایق شخصی انجام  وظیفه کرده 
و تلاش کند که نگاه سلیقه ای در وصول مالیات از بین برود؛ هرچند امروزه این نگاه نسبت به گذشته به 

حداقل رسیده، ولی لازم است در بین مالیات دهندگان اعتماد ایجاد کرد. 

خرمّ با اشاره به این که باید منطق بر مالیات گیری حاکم شود، گفت: راه های فرار از مالیات و درآمدهای 
درشت باید شناسایی شوند چرا که اینها از یارانه های دولتی استفاده می کنند و باید درآمد صحیح خود را 
اعلام کنند و مالیات را نسبت به درآمد بپردازند.  وی با اشاره به این که مالیات یک فریضه ملی و شرعی 
است، گفت: اداره امور مالیاتی باید در اخذ مالیات از افراد خوش حساب پشتیبانی و حمایت کرده و در 

جلوگیری و برخورد با فرار مالیاتی  جدیت نشان دهد. 
عیسی اورج زاده، مدیرکل امور مالیاتی آذربایجان شرقی نیز در این دیدار گفت: تعداد اظهارنامه های 
مشاغل و تبصره ماده 1۰۰ ارائه شده در سال 1۴۰2 نسبت به مدت مشابه سال قبل به میزان 22 درصد 
افزایش داشته است.  اروج زاده همچنین سهم مالیات مشاغل استان در سال 1۴۰1 از کل مالیات وصولی 
استان را 9.83 درصد بیان کرد و افزود ۵۶ درصد از مودیان مشاغل در سطح استان در سال 1۴۰1 از 

پرداخت مالیات معاف بوده اند و 22 درصد نیز مالیاتشان زیر ۵ میلیون تومان بوده است. 
وی از پرداخت بیش از 1۰ هزار میلیارد ریال پرداختی به شهرداری تبریز در سال 1۴۰1 خبر داد و افزود در 
سال جاری نیز در حدود  ۵ هزار و پنجاه میلیارد ریال تا امروز به شهرداری تبریز از محل مالیات بر ارزش 

افزوده پرداخت گردیده است که در توسعه و آبادانی شهر هزینه گردیده است.

استاندار آذربایجان شرقی:
مالیات سالم ترین، مطمئن ترین و پایدارترین منبع اداره کشور است

 پس از سفر رئیس قوه قضائیه
اموال 1369 پرونده در انبارهای اموال تملیکی استان البرز تعیین تکلیف شد

رئیس کل دادگستری استان البرز با اعلام مختومه شدن 13۶9 پرونده در انبارهای تملیکی استان آن را بخشی از اقدامات اجرایی در 
پیگیری مصوبات سفر رئیس قوه قضائیه به استان برشمرد.

 حسین فاضلی هریکندی در تشریح اقدامات انجام شده به منظور عملیاتی کردن مصوبات شش گانه سفر رئیس قوه قضائیه 
به استان البرز با اعلام تشکیل »شورای هماهنگی، پیگیری و اجرای دستورات و مصوبات ریاست قوه قضائیه« در استان البرز 
بیان کرد: در این شورا که دبیری آن را یکی از معاونین قضایی رئیس کل دادگستری استان بر عهده دارد ۵۰ اقدام اجرایی برای 

۶ مصوبه این سفر پس از جلسات متعدد کارشناسی تهیه و تدوین شده است. 
رئیس کل دادگستری استان البرز با بیان اینکه یکی از محورهای مصوبات این سفر تسریع در تعیین تکلیف اموال توقیفی و 
پیگیری وضعیت اموال متروکه بوده است به تبیین برنامه ها و اقدامات اجرایی در این زمینه پرداخت و گفت: یکی از مشکلات 
جدی در خصوص این اموال، نبود بازدیدهای منظم توسط مسئولان مربوطه بود که بدین منظور تقویم بازدید میدانی مقامات قضایی 

و قضات و همچنین مسئولان تعزیرات حکومتی استان برای رصد و پایش اموال توقیفی تدوین شد. 
عالی ترین مقام قضایی استان البرز اضافه کرد: صدور دستورات قانونی توسط مسئولان ذیصلاح برای تعیین تکلیف اموال توقیفی، لیست برداری از اموال توقیفی 

برای تعیین تکلیف فوری و ارائه گزارش های دوره ای به دبیرخانه شورا از دیگر اقدامات بوده است. 
3۰ فقره بازرسی رئیس شورای قضایی استان البرز با اعلام انجام 3۰ فقره بازرسی از انبارهای سازمان اموال تملیکی استان پس از سفر رئیس قوه قضائیه، متذکر 
شد: این بازرسی ها با حضور مدیران واحدهای قضایی، قضات رسیدگی کننده، مسئولان تعزیرات حکومتی و کارشناسان انجام شده است؛ همچنین بیش از 1۰ 
جلسه هماهنگی و هم افزایی و پیگیری به ریاست رئیس کل دادگستری و با حضور دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان، مدیرکل سازمان جمع آوری و فروش 
اموال تملیکی استان، مدیر فرودگاه پیام، مدیر کل گمرکات استان، مدیرکل تعزیرات حکومتی، دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان، مدیران واحدهای 

قضایی و ستادی برگزار شده است. 
وی با برشمردن بیش از 1۶ اقدام عملی که منجر به تعیین تکلیف اموال موجود در انبارها شده است گفت: تعیین تکلیف بخشی از لاستیک های دپو شده، تعیین 
تکلیف 9۵۰ ردیف کالای بلاتکلیف که از سال 138۰ موجود بود، تعیین تکلیف ۶۰ مورد کالای در معرض فساد، استقرار سیستم اطفاء حریق در کلیه انبارها، تعیین 
تکلیف اموال 13۶9 فقره پرونده با موضوع استرداد، اعاده، فروش یا انهدام به ارزش 31 میلیارد تومان، پیگیری تعیین تکلیف دو هزار دستگاه رمز ارز، تعیین تکلیف 
1۴ خودرو لوکس و تحویل آن به ستاد تهران و مختومه کردن 12۴ فقره پرونده از پرونده های شعب بدوی قاچاق کالا و ارز از جمله این اقدامات عملی بوده است.


